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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány adag oltóanyagot küldtek a háziorvosoknak?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az influenza elleni oltóanyagok száma már több kontextusban előkerült, azonban, sajnálatos 
módon, még a mai napig nem láthatnak a magyar állampolgárok tisztán ezen a területen. Míg a 
Kormány szerint az ellátás megfelelő és megoldott, addig a sajnálatos tapasztalatok azok, hogy több
háziorvosi körzetbe nem kaptak az orvosok elegendő oltóanyagot annak ellenére, hogy azokra 
benyújtották igényeiket. Különösen a gyermekorvosi körzetekből kaptunk visszajelzést arról, hogy 
nem rendelkeznek az általuk igényelt oltóanyaggal.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszterelnök Urat:

1) Hány adag oltóanyagot küldtek gyermek háziorvosi körzetekbe járási bontásban?

2) Hány adag oltóanyag van raktáron gyermek háziorvosi körzetek számára járási bontásban?

3) Hány adag oltóanyagot igényeltek gyermek háziorvosi körzetek járási bontásban?

4) Hány adag oltóanyagot küldtek felnőtt háziorvosi körzetekbe járási bontásban?

5) Hány adag oltóanyag van raktáron felnőtt háziorvosi körzetek számára járási bontásban?

6) Hány adag oltóanyagot igényeltek felnőtt háziorvosi körzetek járási bontásban?

7) Hány adag oltóanyagot küldtek vegyes háziorvosi körzetekbe járási bontásban?

8) Hány adag oltóanyag van raktáron vegyes háziorvosi körzetek számára járási bontásban?

9) Hány adag oltóanyagot igényeltek vegyes háziorvosi körzetek járási bontásban?


